
ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAȘ-SEVERIN
COMUNA SICHEVIȚA
NR.266 /31.01.2023

PROCES-VERBAL
întocmit azi , 31.01.2023, orele 18:00 cu ocazia desfășurării ședintei ordinare  a

Consiliului Local al comunei Sichevița, județul Caraș-Severin

      Ședința a fost convocată de primarul comunei prin Dispoziția nr.55/25.01.2023 
conform prevederilor O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ și are loc în ala de 
ședințe a Primăriei Sichevița.
    La ședință participă d-l primar, secretarul general al comunei , 10 consilieri locali în 
funcție, d-na consilier Ciobanu-Anoca Vuța și d-na consilier Vela Ana. Lipsește d-l 
Kramer Nicolaie.Consiliul este legal constituit.
       Ordinea de zi a ședinței propusă de d-l primar : 
1. Alegerea președintelui de ședință ;
2.  Aprobarea procesului-verbal al ședintei anterioare;  
                                                                            Prezintă: secretarul general al comunei     
   3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli  al SC APĂ-
CANAL SICHEVIȚA SRL pe anul 2023;
                                                                                         Inițiator: Jurca Ilie- primar
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului administrației publice a comunei 
Sichevița pe anul 2023;
                                                                                           Inițiator: Jurca Ilie- primar
5. Proiect de hotărâre privind reorganizarea rețelei școlare a unităților de învățământ 
preuniversitar de stat acreditate pentru anul școlar 2023-2024;
                                                                                             Inițiator: Jurca Ilie- primar
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării și utilizării în anul 2023 excedentului
bugetar din anii precedenți;
                                                                                          Inițiator: Jurca Ilie- primar
7. DIVERSE.
     Deoarece mandatul de 3 luni al președintelui de ședință a expirat, se fac propuneri 
pentru alegerea unui alt președinte. D-l Beloia Sava îl  propune ca președinte de ședință 
pe d-l  Gruița Lazăr. Se supune la vot și se aprobă  cu 10 voturi ,, pentru” ( cvorum 
necesar-6 voturi, majoritate simplă- conf. art.139 alin.(1) din OUG nr.57/2019). Se adoptă
Hotărârea nr. 2.  
   Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu 10 voturi ,, pentru” ( cvorum necesar-6 
voturi, majoritate simplă- conf. art.139 alin.(1) din OUG nr.57/2019).
    D-na secretar general al comunei prezintă procesul-verbal al ședintei anterioare .Se 
supune la vot procesul-verbal și se aprobă cu 10 voturi  ,, pentru” ( cvorum necesar-6 
voturi, majoritate simplă- conf. art.139 alin.(1) din OUG nr.57/2019) .
       Se prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli  
al SC APĂ-CANAL SICHEVIȚA SRL pe anul 2023. 
      Se înscrie la cuvânt d-l viceprimar . Acesta întreabă dacă se angajează administrator 
la  SC APĂ-CANAL SICHEVIȚA SRL  deoarece a înțeles că actualul administrator se 
pensionează. 
      D-l primar îi răspunde că se va ține concurs în săptămâna următoare.
      D-na Vela Ana afirmă că administratorul se numește.
     



      Se supune la vot și se aprobă cu 10 voturi ,, pentru” ( cvorum necesar-6 voturi, 
majoritate absolută- conf. art.139 alin.(3) din OUG nr.57/2019). Se adoptă  Hotărârea 
nr. 3.  
     Se continuă cu Proiectul de privind aprobarea bugetului administrației publice a 
comunei Sichevița pe anul 2023.
     D-l Fuchs Ion vrea să știe dacă se asfaltează străzile interioare și ce se va face cu cele 
care nu au canalizare .
    D-l primar îi răspunde că aceste străzi se vor pietrui și se va turna covor asfaltic,  dar 
înainte va încerca să cumpere Primăria Sichevița  conducta , iar  oamenii să pună restul 
cheltuielilor.
   D-l viceprimar întreabă de rigole.
   D-l primar îi răspunde că nu știe, acestea vor fi prinse în proiect în funcție de bani.
   D-l Fuchs întreabă dacă se finalizează anul acesta.
   D-l primar îi răspunde că da.
   D-l Circu Lucian solicită detalii despre stadiul proiectului de extindere a rețelei de 
alimentare cu apă și canalizare.
   D-l primar îi spune că mai are de luat aviz de la Drumurile Naționale și apoi o să vadă 
ce va face în continuare.
    D-l Găină-Hergan Arsenie afirmă că pentru canalizare nu e nevoie de proiect tehnic.
    D-na secretar general  le spune că nu se pot executa lucrări fără un studiu de 
fezabilitate,  proiect tehnic aprobat , avize și autorizație de construire.
    D-l Găină-Hergan Arsenie spune că s-au mai efectuat lucrări la canalizare fără proiect 
de mai bine de 10 ani și nu a fost nicio problemă.
   D-l primar spune că nu e o problemă dacă  plătesc oamenii.
   D-na secretar general  îi sfătuiește pe antevorbitori  că nu e bine ca cetățenii să fie 
învățați să încalce legea.
   Se supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului administrației 
publice a comunei Sichevița pe anul 2023 și se aprobă cu 10 voturi ,, pentru” ( cvorum 
necesar-6 voturi, majoritate absolută- conf. art.139 alin.(3) din OUG nr.57/2019).Se 
adoptă  Hotărârea nr. 4.  
    Se prezintă Proiectul de hotărâre privind reorganizarea rețelei școlare a unităților de 
învățământ preuniversitar de stat acreditate pentru anul școlar 2023-2024, apoi  se supune
la vot și se aprobă cu 10 voturi ,, pentru” (cvorum necesar-6 voturi, majoritate simplă- 
conf. art.139 alin.(1) din OUG nr.57/2019) .Se adoptă  Hotărârea nr. 5.  
  În continuare se prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea repartizării și utilizării 
în anul 2023 excedentului bugetar din anii precedenți.
   D-l Beloia Sava se înscrie la cuvânt și întreabă dacă nu ar fi mai bine ca în loc de
,, Amenajare parcuri de joacă comuna Sichevița” să fie trecut ,, Construire parcuri de 
joacă comuna Sichevița”.
    D-l primar îi spune că e bine așa.
    Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi ,, pentru” ( cvorum 
necesar-6 voturi, majoritate absolută- conf. art.139 alin.(3) din OUG nr.57/2019).Se 
adoptă  Hotărârea nr. 6.  
Diverse:

- D-l Fuchs Ion întreabă în ce stadiu sunt lucrările de la baza sportivă.
- D-l primar îi răspunde că au  pus plasa de protecție .
- D-l Circu Lucian dorește să știe când va avea loc recepția la terminarea lucrărilor la 

baza sportivă.
- D-l viceprimar  afirmă că nu ar trebui să se vorbească de recepție până ce 

constructorul  nu  execută lucrările conform proiectului  și  caietului de sarcini 



deoarece în prezent lucrările executate nu sunt conforme și că nu ar fi normal ca 
membrii comisiei de recepție să semneze  pentru binele comunei noastre asemena 
lucrări . Tot dânsul afirmă că s-a interesat și la AFIR și, în acest context, vom avea 
probleme.

- D-l Beloia întreabă dacă se mai are în vedere montarea unei conducte de apă la 
cimitir.

-  D-l primar spune că ar fi bine mai întâi să vadă dacă urcă apa până acolo.
- D-l viceprimar îi întreabă pe d-nii consilieri dacă sunt de acord să se cumpere la 

Primărie și Căminul Cultural  un generator de curent deoarece cel  existent are 
putere mică și nu face față  tuturor consumatorilor , o ușă pentru intrarea din spate la
Primărie ,  iar pentru Căminul Cultural Gornea mobilier și veselă . Toată lumea este 
de acord.

- D-l Dragomir Gheorghe îl roagă pe d-l primar  să ia măsuri în legătură cu  modul  în 
care sunt transportați elevii la liceu deoarece autobuzul este supraaglomerat în 
fiecare zi și se pot întâmpla nenorociri .

- D-l viceprimar întreabă de situația restanțierilor.
- D-na Vela Ana promite că la ședința următoare va prezenta situația.
- D-l Circu Adam îl întreabă pe d-l primar dacă apa de la robinet vine direct din râu.
- D-l primar îi spune că da.
- D-l Circu Adam îl întreabă de ce nu se filtrează apa?
- D-l primar  spune că nu are material pentru filtrare pentru că  este prea scump .
- D-l Circu Adam îl atenționează pe d-l primar că în acest mod o să îmbolnăvească 

toată comuna, apa nefiind potabilă din cauza nefiltrării.
- D-na Vela Ana afirmă că nisipul se poate refolosi prin cernere și  uscare.
- D-l Circu Adam îi spune d-lui primar că era de șteptat să nu aibă material pentru 

filtrare atâta timp cât acesta este folosit la tencuieli  și că degeaba a reparat stația de 
clorinare dacă apa vine nefiltrată.De asemenea, dânsul solicită d-lui primar să-i 
prezinte analizele la apă în ședința următoare.

     
     Nu sunt alte înscrieri la cuvânt . D-l președinte de ședință multumește tuturor  
participanților și declară ședința închisă , drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-
verbal.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                               Întocmit,
          Gruița Lazăr                                         SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,
                                                                                                        Tuculia Daniela


